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Päevakorrapunkt  nr  1 –  Põlva  Vallavalitsuse  ehitusosakonnast Kasper  Asi  ja  Ülar
Kõrge annavad ülevaate renoveerimisest hetkel ja tulevikus

1. P.Valdmaa – Milline on seis Lepatriinu Lasteaia projekteerimisega?
K.Asi – Peamiselt on maja väljast vaja korda teha. Maja sees tehtavad tööd on seoses akende
vahetusega. Tuleb teha korda akende ümbrused. Paigaldatakse lasteaia logod sissepääsude ja
maja otsade juurde.  Tehakse tuulekojad  mugavamaks,  et  oleks rohkem tuulevarju.  Samuti



kaotatakse ära mõned hoone lähedal asuvad puud. Katusele paigaldatakse päikesepaneelid,
millega hakatakse elektrit tootma.
Majal kasutatakse fassaadivineeri ja silikoonkrohvi, mis on ilmastikukindlad. Maa sisse tuleb
uus torustik, et keldriväli kuivaks jääks. Praegu jookseb sademevesi maa pinnale laiali, peale
renoveerimist voolab vesi otse maa sisse.

2. P.Valdmaa – Kuidas on ajaliselt tööd planeeritud?

Ü.Kõrge – Projekteerimine on pingeline, tahaksime ikka suvel ehitama hakata. Aasta lõpuks
peab olema töö tehtud. Maja sees erilisi töid ei tehta. Mis sisemust puudutavad on akende
vahetus  ja  aknapõskede taastamine,  vahetatakse  välja  ka kõik valgusallikad,  lähevad LED
valgustid olemasolevate asemele, värvitakse üle ka varasemalt värvitud laed. Ülejäänu osas on
fassaadi  tegemine,  elektrisüsteem  puudutab  ka  siis  päikeseparkide  ehitust.  Põhiprojektiga
peaks jõudma märtsi lõpuks ühele poole. Aprilli  alguseks peaks olema projekt käes ja siis
saame hakata hankega tegelema. Vahepeal tuleb teha ehitusprojektile ekspertiis. Arvatavasti
saame  nii  teha,  et  pannakse  ekspertiisi  tegemine  käima  ja  paralleelselt  saab  ka  hankega
tegeleda. Kui juhul ekspertiisi käigus tuleb mingeid muudatusi, siis saame lisada need kas siis
hanke dokumentidesse või kui on ehitaja selleks ajaks leitud, siis saab ehitusnõupidamisel viia
täpsustusi sisse.

Praegune plaan on selline, et saaksime juuni esimeses pooles ehitaja ja juulis saaks ehitusega
alustada.  Kõige suurem ehitus  jääks  juulikuusse.  Septembrikuus saaksime ehitusega  ühele
poole.  Asja  teeb  keeruliseks  ainult  see,  et  suvi  on  akende  tellimiseks  ajaliselt  kehv  aeg.
Akende järjekord võib venida pikaks.  Võib juhtuda,  et  ehitaja  ei  pruugi aknaid õigel  ajal
tarnida. Hankemenetluse aeg on 28 päeva, nii kaua peab hange üleval olema. Protseduurid
võtavad aega. 

3. P.Valdmaa – Kas on planeeritud ka lisavalgustused õuealale? Teatud alad on üsna pimedad.

Ü.Kõrge – Maja räästaste alla tulevad valgustid, mis valgustavad igale poole.

K.Asi – Ka sellega peab tegelema, et fassaadi pind jääks kuivaks, telgis peab tegema. Ei tohi
vett saada vahele. Kui soojustus peale saadakse, siis tagumine kivisein ei tohi olla märg.

Ü.Kõrge – Tööd peavad olema kuival  ajal  tehtud,  juulikuus  on lootust,  et  tingimused on
soodsad.

4. K.Kopli – Kui on oht, et tööd käivad veel sel ajal, kui lapsed on lasteaias, siis kuidas see
lahendatakse?

Ü.Kõrge – Selle saame siis kokku leppida. Saame ruumi kaupa teha. Üks võimalus on ka see,
et tehakse tööd nädalavahetustel. Ehitustööd ja lapsed peaksid ikka eraldi olema.

5. C.Soobel – Kõik kõlab väga hästi, aga huvitav on see, et Põlvas ei mõelda invaliidide peale.
Invaliidist laps ei saa minna tavalasteaeda, on ainult Roosi Kool. Kas pole mõeldud ka meie
lasteaeda teha võimalusi, et kõik saaksid lasteaeda tulla?

Ü.Kõrge – Lähteülesanne lähtus energiasäästu projektist, millele Euroopa Liidust raha anti ja
see  on  piiritletud.  Pole  täismaja  renoveerimine.  Tehakse  toiminguid,  mis  energiasäästu
annavad. Ruumiplaani muutmine ei ole selle maja ehitustegevuse raames.



Ü.Kõrge – Paralleelselt on toimumas ka Lina tn rekonstrueerimine ja sinna on planeeritud ka
üks lasteaia  osa,  seal  on kaldtee olemas.  Pool korrust tuleb lasteaia  oma, mõeldud kahele
rühmale. (Rosma lasteaia osa)

Päevakorrapunkt nr 2 – Majandusaasta aruande kinnitamine

Majandusaasta aruanne saadetakse hoolekogule meili peale ülevaatamiseks.

Päevakorrapunkt nr 3 - Lasteaia suvine töökorraldus

K.Kaljas – Kuna Lepatriinu Lasteaias toimub suvel ehitustegevus, siis Pihlapuu Lasteaed on
peamine valvelasteaed. 

03.07.23 - 04.08.23  - Pihlapuu Lasteaed

07.08.23 - 25.08.23 – Mesimummu Lasteaed

Ettepanek:  Hoolekogu teeb  ettepaneku  seoses  lasteaia  renoveerimisega  sulgeda  Lepatriinu
Lasteaed 2023 aasta suveks.

Otsus: Hoolekogu otsustas ühehäälselt, et Põlva Lepatriinu Lasteaed on suletud 2023 aasta
suveperioodil.

Päevakorrapunkt nr 4 – Kodukorra kooskõlastamine

Seoses  Eliisi  kasutusele  võtuga  ja  kuna  lasteaial  pole  enam tervishoiutöötaja  ametikohta,
kellele teatada teatud asju, siis tuli uuendada kodukorda. 

Infovahetus toimub Eliisis, kuid sellega seoses on ka õpetajatel mure – vanemad ei külasta
Eliisi piisavalt tihti. Info jääb seetõttu saamata. Vanema vastutus on olla infoga kursis.

Sai lisatud ka punkt, kus on kirjas, et kellavahemikul 9:00-12:00 toimub õppetegevus ning
õpetaja ei pea telefonile vastama.

A.Sadonski – Tähelepanek. 4.2 punkt ei tundu usutavalt. Kõige kohta ei ole ju sertifikaati.

K.Kaljas  –  Praegustel  atraktsioonidel  on  olemas  tootja  poolsed  sertifikaadid,  mis  peaksid
olema lastele ohutud. Samuti iga aasta käib koos tervisemeeskond, kes käib ringi ja hindavad
asjade ohutust. Kui meeskond otsustab, et miski ei sobi, siis tuleb see likvideerida või muuta.
Riskianalüüsid on dokumenteeritud.

A.Sadonski  –  Ettepanek  muuta  kodukorra  sõnastust  antud  punktis,  et  ei  tekiks  kahetisi
arusaame.

K.Kaljas – Antud punkt saab vajaliku muudatuse.

K.Kopli – Kas oleks võimalik lisada viide taha punktile 1.1, et ei tekiks arusaama, et oleme
selle ise välja mõelnud.

A.Sadonski – Järgmises punktis on olemas info, et kodukord lähtub koolieelse lasteasutuse
seadusest  ja  seadustest  tulenevatest  õigusaktidest.  See  on  tegelikult  kirjas.  Kui  veebis
avaldada, siis võib lisada viite juurde küll, kui segadusi tekitab.

Otsus: Põlva Lasteaed Lepatriinu kodukord saab ühehäälselt kinnitatud.



Päevakorrapunkt nr 5 - Hoovilust - "Roheline kool" programmist räägib Anne Lõiv

19.01.23 toimus pedagoogiline nõukogu, kus pandi hääletusele „Rohelise kooli“ programmiga
ühinemine. Õpetajate ühiseks otsuseks sai ühineda programmiga. Tuleb kokku astuda seitse
sammu. Vaja on ka kokku kutsuda keskkonna töörühma meeskond. Sinna peaks kuuluma ka
lapsevanemad. Programmi koordineerib Eestis Tartu Loodusmaja, kust leiab ka põhjalikku
infot. „Rohelise kooli“ programmil on kokku 12 teemat, näiteks õueala, meri ja rannik, tervis
ja heaolu. Põlva Lepatriinu Lasteaed teeb pidevalt nende teemade raames tegevusi. 

K.Kaljas – Hetkel oleks vaja leida vanemate seast liige. Et pea olema looduse ja keskkonnaga
seotud. Kord kuus oleks kohtumised.

A.Lõiv – Põlvamaal on hetkel liitunud lasteaedadest selle programmiga Lasteaed Sinilind ja
Põlva Lasteaed Lepatriinu.

K.Kopli – Millal toimub meeskonna kokku kutsumine?

A.Lõiv – Meeskonna kutsume kokku märtsis.

Hoolekogu uurib vanematelt kas keegi sooviks ühineda „Rohelise programmi“ meeskonnaga.

Päevakorrapunkt nr 6 – Muu info ja küsimused 

1. K.Kopli – Mina Lepatriinu töötajana lähen juunikuust puhkama. Millal  teada saan enda
uuest juhist? 

K.Nook – Kui volikogu otsuse märtsis  vastu võtab,  siis saab märtsi  lõpus välja kuulutada
tegevused, mis sellele järgnevad. Arvatavasti aprillis saab teada. Asutused toimivad edasi, aga
on uus juht. Kui juht valitud, siis saab see avalikult teavitatud. Enne suvepuhkusi peavad asjad
selged olema.

2. P.Valdmaa – Kas vanad juhid saavad siis koondatud, kes valituks ei saa? 

K.Nook – Kes pakkumist ei saa, siis need küll. Valitakse praeguste juhtide seast kaks juhti kes
jätkavad.

3. P.Valdmaa – Kas teete sisekonkurssi või avaliku?

K.Nook – Avalikku ei tee. Selleks peaks teisiti käituma.

Lepatriinu  nimetus  jääb  majale  ikka  alles,  seda  ei  muudeta.  Uut  lasteaia  nime  pole  veel
arutatud. Asutusele tuleb uus nimi.

4. P.Valdmaa – Kuidas võiks uue asutusega toimida hoolekogu? Meil on praegu väga toimiv
ja tubli hoolekogu. Kas hoolekogud jäävad ka maja põhiseks või on ainult  üks hoolekogu
asutusel?

K.Nook – Hetkel ei ole veel seda analüüsitud. Igast rühmast on hetkel esindaja, nii võiks ka
hiljem olla. Kuidas uue korraldusega toimetada, seda ei oska veel öelda. Mõistlik on osaliselt
tegutseda ikka majapõhiselt. Suuremate plaanide korral peaks saama asutuse põhiselt kokku.

5. L.Kukk – Lastevanematele siis muudatusi ei tule seoses lasteaedade liitmisega?

K.Nook – Muutub juriidiline pool ja juhtimine. Muutuvad juhid ja õppealajuhatajad.



6. K.Kopli – Kes otsustavad selle, kes juhtidest jätkavad?

K.Nook – Komisjoni moodustab Vallavalitsus, kuidas see täpselt välja näeb, praegu ei tea.

7. A.Sadonski – Kust jõuti otsuseni, et tehakse just kaks lasteaeda?

K.Nook – Esialgu sai valitud ühe või kahe lasteaia vahel. Jõuti järeldusele, et kaks oleks siiski
parem. Üks lasteaed oleks liiga suur hüpe.

8. A.Sadonski – Kui rühmade arvust rääkida, siis palju rühmi jääb ühe juhi alla hallata? 

K.Nook – Mõlemasse lasteaeda 19 rühma.

9. L.Kukk – Kas lasteaeda tekitatakse uus ametikohti juurde?

K.Nook  –  Jah.  See  osa,  mis  jääb  juhtimistasandilt  üle,  sellega  saab  panustada  näiteks
tugiteenustele. Saab pakkuda veidi suuremat töötasu. Teine võimalus, et saaks tagada parema
tasu,  on  kahekordistada  lasteaia  kohamaks.  Sel  aastal  lasteaia  kohatasu  ei  suurendata.
Kohatasu suurendamine tuleb, aga tänu lasteaedade liitmisele ei tule see kindlasti kahekordne.
See summa selgub 2024 aasta eelarvet tehes.

10. A.Sadonski – Kui tehakse renoveerimist, siis võiks saada ka ruume huvitegevuse jaoks
juurde. Lasteaias on puudu näiteks ruum, kus saaks õppida söögitegemist.

Ü.Kõrge – Ruume me juurde  ei  ehita.  Lahendus oleks  kui  lasteaed  ise  leiaks  selle  jaoks
ruumi. Ehk saaks keldrisse midagi teha? 

K.Kaljas –Kui meid külastasid Haridus- ja  Kultuuriministeerium,  siis  küsiti  keldriruumide
kohta.  Kunagi  olidki  sinna  planeeritudki  ruumid.  Keldripind  on  üsna  suur.  Sinna  annaks
midagi teha küll.

A.Sadonski – Kui saaks sinna kasvõi õppeköögi teha, siis oleks see lasteaia õppetegevusele
suureks plussiks.

K.Nook – Praegu on väga päevakorral teema ka varjendid. Ühtki ruumi ei jäeta varjendina
seisma vaid saab kasutada ka muuks tegevuseks. Põlvas ei ole varjendeid väga palju. Tuleb
olla õigel ajal jaol. Keldrid on loetud, kindlasti on teada, et ka Lepatriinu majas on selline
keldripind, mida annaks kasutada.

Ü.Kõrge – Varjendiruumidel on ka oma tingimused, näiteks ei tohi olla aknaid, mis võivad
puruneda, peab olema kaks väljapääsu. Arvatavasti see maja võiks sobida küll. Võtame info
teadmiseks.

11. P.Valdmaa – Mis plaanid on perepäevaga?

K.Kaljas  –  Tulemas  on  viieteistkümnes  perepäev.  Ühtlasi  ka  viimane  Lepatriinu  Lasteaia
perepäev.  Võiks  toimuda  oma  hoovis  ja  majas.  Tuleb  arutada  vanemate  ja  õpetajatega
perepäeva sisu.

P.Valdmaa – Kuna liitusime „Rohelise kooliga“, siis võiks olla ka „roheline“ teema. Tuua
teraapiakoerad, lemmikloomad.

K.Kaljas – Meil on ka vaikuse minutid, võiks kutsuda esinejad. Käia ringi grupiti, et poleks
liiga palju inimesi korraga koos. Erinevad tegevused erinevatel kellaaegadel. Kindlasti olemas
kohvik, täpi puder, toki sai



P.Valdmaa – Kas teeme orienteerumise ka? Neljapäevast pühapäevani, 11.05-14.05.

K.Kaljas – Orienteerumine on saanud väga head tagasisidet.

A.Sadonski – Üheks variandiks saab ka olla liikumine vihjete abil ühest kohast teise. Võtta
punktideks teatud kohalikud objektid,  näiteks Hurda kuju, Vabadussammas. Seal teha pilt.
Auhinnaks saaks teha näiteks fotodest kollaaži. Oleks kena auhind perele tehtud töö eest ning
ei maksa palju.

P.Valdmaa – Muidugi saame teha ka ühepäevase mehitatud punktidega raja. Seda tuleb veel
mõelda.

K.Kaljas – Perepäeva teemaline kokkusaamine võiks toimuda märtsis. Tuleks kokku leppida
kuupäev. 

Otsustati, et hoolekogu kohtub perepäeva korraldamise raames 13.märtsil kell 15:00


